

Referat af BE-møde – online – d. 10. januar 2023

Alle deltog i BE-møde.

- 1) Siden sidst v/PV
Juleudstilling gik ok – og god idé at afholde udstilling med andre klubber. Det vil vi prøve at gøre fremadrettet.
Dagsorden til GF er sendt ud – dog af flere omgange, da der var lidt problemer med systemet, men det er ude nu og alle har fået dagsorden.
- 2) JH arbejder på regnskabet, der er stadig lidt hængepartier, som der vil bliver fulgt op på i den nærmeste fremtid. På VS kort ØK-møde med LG omkring hvad der evt. kunne mangle.
JH laver budget og drøfter det med PV og så kommer det på BE-møde.
JH laver budget til Vandprøver, som vil blive afleveret på VS ifølge aftale.
JH beder alle BE-medlemmer huske på, at skrive CC newfclub@newfclub.dk, når vi kommunikerer med andre, så alle er opdateret.
- 3) MA melder tilbage omkring posten, der er gode tilbagemeldinger og det virker som om, der er interesse for at aflevere materiale til posten, så den fortsætter. Der er fortsat ønske om, at den også kommer i papirform, men i prøveperioden, fastholdes det, at den kun er elektronisk.
- 4) FN har lidt rettelser til klubben hjemmeside, da der mangler steder på udstillinger, dommernavne på nogle af udstillingerne og så skal der tilpasses i forhold til sponsorerne.
LV og FN har opgaven at få tilpasset hjemmesiden.
- 5) Der er styr på VS2023 – **MA har styr på medaljerne, FN har styr på diplomerne, gaver til dommerne/ringsekretær, sponsorgaver og årets Newfie, JH sørger for vin, chips mv.**
- 6) Lukket dagsorden